

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

-----  
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

-----  
CABINET DU MINISTRE

D13-385

N° \_\_\_\_\_/CRP/MINSANTE/CAB

REPUBLIC OF CAMEROON  
PEACE - WORK - FATHERLAND

-----  
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

-----  
MINISTER'S OFFICE

Yaoundé, le 29 NOV 2024

## COMMUNIQUE-RADIO-PRESSE

Le **Ministre de la Santé Publique** informe l'opinion publique que depuis l'ouverture du recrutement des personnels dans les Programmes de Lutte contre le SIDA, la Tuberculose et le Paludisme sous financement Fonds mondial, objet de l'Avis d'Appel à Candidatures N° D13-315/AAC/MINSANTE/CAB/UCS-FMP/2024 du 14 octobre 2024, des personnes à la moralité douteuse extorquent d'importantes sommes d'argent aux candidats ainsi qu'à leurs familles, en leur faisant miroiter une admission au sein de l'un des programmes suscités.

Tout en dénonçant ces actes malveillants, le Ministre de la Santé Publique rappelle à tous que, la sélection des candidats se déroulera dans le strict respect du dispositif règlementaire en matière de recrutement des personnels.

Par conséquent, il invite les candidats à faire preuve de vigilance et de prudence face à ces arnaqueurs dont les agissements doivent être systématiquement dénoncés auprès des autorités publiques compétentes.

Il recommande par ailleurs, à toute personne se trouvant face à cette situation, de composer le numéro vert ci-après :1510.



REPUBLIC OF CAMEROON  
Paix - Travail - Patrie  
Peace - Work - Fatherland  
LE MINISTRE  
The Minister  
Ministry of Public Health  
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

*Dr. Maroouda Malachie*

REPUBLIQUE DU CAMEROUN  
PAIX-TRAVAIL-PATRIE

-----  
MINISTERE DE LA SANTE PUBLIQUE

-----  
CABINET DU MINISTRE

REPUBLIC OF CAMEROON  
PEACE - WORK - FATHERLAND

-----  
MINISTRY OF PUBLIC HEALTH

-----  
MINISTER'S OFFICE

A

D13-385

N° \_\_\_\_\_/RPR/MINSANTE/CAB

Yaoundé, le 29 NOV 2024

## RADIO-PRESS RELEASE

The Minister of Public Health informs the public opinion that since the opening of the recruitment of personnel in the Programs for the Fight against AIDS, Tuberculosis and Malaria under Global Fund financing, subject of the Notice of Call for Applications N° D13-315/AAC/MINSANTE/CAB/UCS-FMP/2024 of October 14, 2024, persons of dubious morality are extorting large sums of money from candidates and their families, by dangling the prospect of admission to one of the aforementioned programs.

While denouncing these malicious acts, the Minister of Public Health reminds everyone that the selection of candidates will take place in strict compliance with the regulations governing the recruitment of personnel.

He therefore urges candidates to be vigilant and cautious in the face of these scammers, whose actions must be systematically reported to the competent public authorities.

He also recommends that anyone faced with such a situation should call the following toll-free number: **1510**.



*Dr. Manaouda Malachie*